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ZÁPIS 
z kolegia děkana FCHI konaného dne 15. 5. 2018 

 
Přítomni:  prof. Urbanová, doc. Jahoda, Ing. Klaudisová, prof. Urban, prof. Matějka, prof. Přibyl, 

prof. Janovská, prof. Matějka, doc. Hofmann, doc. Mareš, Dr. Vrbka 
Omluveni: doc. Friess, Ing. Hrnčiřík 
 
Kontrola zápisu 

 přijímací řízení do DSP, termíny - splněno 

 nehabilitovaní členové SZZ  a nehabilitovaní školitelé, paní tajemnici  – dodat do 16/5 

 hodnocení doktorandů – jak dopadl požadavek na zjednodušení, proděkan Friess, trvá 

 Vnitřní dokument ochrana OU, připomínky od ústavů nedorazily 

 návrhy témat pro praxi středoškolských studentů z „Křemencárny“ – v nejbližších dnech doc. 
Jahodovi  

 spoluúčast TAČR – Ing. Tokárová, proběhne schůzka s děkankou 
 
1/ Děkanka: 
z KR/ 

  zrušena VR, náhradní termín 14/6 

  čestný doktorát J. M. Lehn v červnu, projedná/schválí VR VŠCHT 

  plán rekonstrukcí v Zikově ul. - nejdříve (2019-2021) kancelářské prostory v dlouhých chodbách 
(děkanáty, rektoráty) 

 European Universities – výzva říjen 2018, VŠCHT je vhodnou kandidátkou, aby se zapojila jako 
oborová univerzita   

 19. - 22. 6. návštěva 3 Nobelistů v Praze, 21/6 nebo 22/6 „pivo doktorandů s nobelistou“, zájem 
doktorandů na ústavech – nahlásit proděkanovi Hrnčiříkovi do 25/5 

 informace o zahájení procesu přípravy institucionální akreditace VŠCHT pro 2 obory vzdělávání -
Chemie a Potravinářství 

 GAČR: Soutěž na excelentní grantové projekty EXPRO - počátek řešení v roce 2019, návrhy 
projektů 15/5/2018 – 28/6/2018, na 5 let, jedním z výsledků projektu musí podání návrhu ERC, 
více https://gacr.cz/v-roce-2018-bude-vyhlasena-verejna-soutez-v-ramci-nove-skupiny-
grantovych-projektu-excelence-v-zakladnim-vyzkumu-expro/ 

 NCK Chemie – škola požádá o tento projekt (hl. řešitel dr. Prošek, ředitel projektu Ing. Petrák)  

 od 1/6/2018 navýšení tarifů o 10%, viz tabulka, změny související s projekty budou generovány 
pomocí softwaru, PO bude organizovat efektivní podpisování potřebných dokumentů 

 požární bezpečnost - sklidit věci, které zůstaly na chodbách  

 další výzva OP VVV na podzim, spojení ERDF a ESF, další výzva se bude týkat celoživotního 
vzdělávání 

 školení  bezpečnosti pro vedoucí pracovníky – hledání návrhu dalšího nekolidujícího termínu, paní 
tajemnice zjistí Doodlem  

 kalendář akcí – paní tajemnice bude zadávat do kalendáře školních akcí termíny našich VR a 
kolegií, popř. dalších fakultních akcí  

 
Agenda KD/ 
 

 členové studentské části AK FCHI Ing. Šoltys a Bc. Kovář informovali kolegium o názorech studentů 
na uznávání předmětů při výjezdech ERASMUS, proběhla diskuse 

 akreditace 
o návrhy programů: Chemical Engineering and Bioengineering (garant doc. Ing. Zdeněk Slouka, 

Ph.D.), Data Engineering in Chemistry (garant prof. RNDr. Petr Slavíček, Ph.D.), Senzorika a 

https://gacr.cz/v-roce-2018-bude-vyhlasena-verejna-soutez-v-ramci-nove-skupiny-grantovych-projektu-excelence-v-zakladnim-vyzkumu-expro/
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kybernetika v chemii (garant doc. Ing. Jan Mareš, Ph.D.) projednány na AS 4/5/2018, viz zápis 
z AS, schvalování návrhů těchto studijních programů na VR 18/5 

o pravidla pro výběr specializací – informace o obsahu školního předpisu, současný návrh 
odpovídá potřebám fakulty 

 hodnocení pracovníků na ústavech – individuální schůzky vedoucích ústavů a děkanky: 413 
proběhlo, další schůzky po domluvě, vedoucí budou kontaktovat děkanku 

 rozpočet ON – schůzka vedoucích a děkanky proběhla 11/5; vedoucí ústavů jednoznačně 
podmiňují podporu rozpočtu plněním druhé části dohody o rozdělení, tj. provedení rozboru 
současného stavu ústavu 413, zdůvodnění složky využití „strategické“ části přídělu ON a návrhu 
opatření (o posledním hlasováno, jednoznačná podpora včetně Ústavu matematiky) 

 informace o schůzce na Ústavu matematiky, vedoucí Ústavu matematiky byla vyzvána, aby 
podrobně informovala ústav o parametrech rozdělení ON, doc. Mareš navrhl prof. Janovské 
schůzku v nejbližším možném termínu, ta s velkým uspokojením přijala, v následujících 10 dnech 
však je služebně mimo republiku 

 v souvislosti s akreditacemi aktualizovat web stránky fakulty, za ústavy odpovídají vedoucí ústavů 
(změna jmen sekretářek), za organizační část stránek odpovědná paní tajemnice, za příslušné 
oblasti pak proděkani 

 projednávání rozpočtu na AS v týdnu od 28/5; rozpočet do té doby provizorní, 90% loňského 
rozpočtu 

 VŘ na matematiku – nikdo nevyhověl 
 

2/ Věda a výzkum, proděkan doc. Friess:  ( informovala děkanka) 

 návrhy na Českou hlavu (Národní cena, Invence, Industrie, Doctorandus za technické vědy, 
Doktorandus za přírodní vědy) do 30/6 

 Program Národní Centra Kompetence (NCK)   
 
3/ Vnější vztahy a propagace, proděkan Ing. Hrnčiřík: ( informovala děkanka) 

  Termíny setkání uchazečů do Bc. studia: 
Pá 8.6. NANO (Ing. Tokárová), PIM (doc.Rejl) 
Po 11.6. ANLE, ANFYCH (doc.Záruba) 
Čt 14.6. INI (doc. Mareš) 
Pá 15.6. CHEMIE (prof. Slavíček) 

 Termíny setkání uchazečů do Mgr. studia: 
St 13.6. SEKY (doc. Mareš) 
 

4/ Tajemník fakulty, Ing. Klaudisová: 

  Promoce 20. 6. 2018 od 8.30 h a 10.30 h, sraz do talárů nejpozději 8.10 h 

 402 a 403 – žádost o vypsání VŘ, pošlou tajemnici specifikaci  
 
6/Různé 
• 444, 409  – doc. Hofmann a prof. Přibyl  
 Je možno uspořené finanční prostředky dát k dispozici zpět těm ústavům, které je uspořily, 

pro původní účel řešení OP VVV? 
Jakou formou a kdy budou poskytovány tyto prostředky zpět ústavům v případě vracení ústavům? 
Pokud ušetřené prostředky vraceny nebudou vůbec, a to ani v případě extra doplatků ze stran 
ústavů při řešení OP VVV, jak to bude řešeno se spoluúčastí? Bude spoluúčast za uspořené 
prostředky po ústavech nárokována i v případě nevrácení těchto investičních prostředků zpět 
na ústavy k původnímu účelu OP VVV? 

 
Termín příštího zasedání podle termínu KR  
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prof. RNDr. Marie Urbanová, CSc. 

děkanka 
 


